
 
Vragen D66 Goirle ex artikel 40 RVO aangaande de pilot hondenspeelplaats TSO 
 
Geacht college, 
 
Via omwonenden uit de Zandschelstraat, Nieuwkerksedijk  en Koningsschild zijn wij geïnformeerd 
over uw besluit om als proef (Pilot) een hondenspeelplaats aan gaan te leggen op het veld bij TSO 
aan de Zandschelstraat. De omwonenden zijn op drie verschillende manieren (brief 15 januari aan 
een beperkt aantal personen, krantenartikel BD van 25 januari en brief van 29 januari aan een 
bredere groep van omwonenden) door het college geïnformeerd over uw besluit. 
 
Ik roep nog even in herinnering dat bij behandeling voorbesprekingen van het bestemmingsplan 
Abcovenseweg 43 in mei en juni van 2018, heeft de raad op aangeven van onze raadscollega’s LRG 
het college heeft verzocht om, bij ingrijpen in de openbare ruimte, er in de geest van de komende 
omgevingswet een omgevingsdialoog zou plaats vinden. Deze dialoog wordt per definitie gehouden 
op een moment dat er nog een voorgenomen besluit ligt en niet op het moment dat het besluit al is 
genomen. Het college heeft toegezegd dat dit vanaf dat moment de gebruikelijke handelswijze zou 
worden in een RO procedure. 
 
Gesteld moet worden dat D66 Goirle per definitie geen tegenstander is van het aanleggen van een 
hondenspeelplaats in Goirle, zolang dit besluit via de “koninklijke weg” is genomen. Daar bedoelen 
wij mee dat er eerst een omgevingsdialoog gehouden moet worden alvorens een voorgenomen 
besluit en definitief besluit wordt. De raad moet erop kunnen vertrouwen dat eerder afgesproken 
handelswijzen gerespecteerd worden. 
 
Met de informatie die wij nu voorhanden hebben, heeft er in het stadium van het voorgenomen 
besluit geen omgevingsdialoog plaats gevonden. Via omwonenden hebben wij vernomen dat er 
bezwaar gemaakt zal worden tegen uw besluit. 
 
Dit leidt voor ons tot de volgende vragen aan het college: 
 

1. Waarom heeft uw college de omwonenden op twee verschillende momenten geïnformeerd 
over uw besluit?; (15 januari en 29 januari) 

2. Gezien de afspraak met de raad bij ingrijpen in de omgeving, waarom heeft er geen 
omgevingsdialoog plaats gevonden alvorens uw besluit definitief werd?; 

3. Is het college voornemens om alsnog het besluit terug te nemen en als voorgenomen besluit 
aan de omwonenden, in een omgevingsdialoog te presenteren en inspraak te accepteren?; 

4. Gesteld dat de pilot voor de hondenspeelplaats toch doorgang zal vinden, welke criteria gaat 
u dan hanteren om te beoordelen of al dan niet de hondenspeelplaats permanent gevestigd 
zal worden?; 

5. Bent u voornemens om de omwonenden in dit geval te betrekken bij het opstellen van de 
beoordelingscriteria?; 

6. Zou u zo goed willen zijn om de raad dan wel de D66 fractie te informeren over welke 
beoordelingscriteria u gaat hanteren?; 

 
Wij verzoeken u om een schriftelijke respons. 
 
In afwachting van uw antwoord, 
Namens de Fractie D66 Goirle, 
Piet Verheijen, Fractievoorzitter. 


